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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α
ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ ΑΡΙΘΜ. 15/2017  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΑΛΜΩΠΙΑΣ
Αριθμ.Απόφ. 196/2017 ΘΕΜΑ  :Εξέταση  της  με  αριθ.πρωτ.  16847/24-7-2017  αίτησης  του  Συλλόγου 

¨Α.Π.Ο. ΑΛΜΩΠΟΣ ΑΡΙΔΑΙΑΣ¨ για χρήση α) του Δημοτικού Ανοιχτού Σταδίου 
Αριδαίας για προπονήσεις και αγώνες του Συλλόγου τους και β) του γηπέδου Γ. 
Λαγούδης για την λειτουργία των ακαδημιών της ομάδας τους Κ9, Κ11, Κ13 και 
Κ15.

Στην  Αριδαία και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα 30 Αυγούστου  2017, ημέρα Τετάρτη και ώρα 19.00΄  (7.00 
μ.μ.)  συνεδρίασε τακτικά το Δημοτικό  Συμβούλιο Αλμωπίας,  ύστερα από έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου με  αριθμό 
19340/23-8-2017,   που  δόθηκε  στον  καθένα  δημοτικό  σύμβουλο  και  σε  Προέδρους   Τοπικών  Διαμερισμάτων  χωριστά, 
σύμφωνα με τα άρθρα 67 του Ν.3852/2010 και του άρθρ. 95 του Ν.3463/2006 (Κ.Δ.Κ).   
Παρόντος και του Δημάρχου κ. Μπίνου  Δημητρίου, διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ., πως υπήρχε νόμιμη απαρτία, 
δεδομένου ότι σε σύνολο είκοσι επτά (27)  μελών παραβρέθηκαν παρόντα  είκοσι (20) μέλη και ονομαστικά οι:
 ΠΑΡΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ

1. Σωτηριάδης Συμεών  - Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου
2. Δόντσος Χρήστος
3. Αβραμίκας Στέφανος
4. Χουρσόγλου Χρήστος
5. Μπάτσης Χρήστος
6. Γούδης Γεώργιος
7. Τσιμτσιρίδης Γεώργιος
8. Βέσκος Δημήτριος
9. Χατζηγιαννίδης Γεώργιος

  10. Γεωργίου Χρήστος
 11.Ρώσσης Ιωάννης

    12. Ζιάκα-Βαλιανάτου Μαρία-Κων/να
13. Ζαχαριάδης Κων/νος

    14.Πασόης Δημήτριος
15. Καλδερεμτζή Δέσπονα

    16.Ιωαννίδης Ιωάννης
    17.Νικολαϊδης  Κων/νος 

18.Ασβεστόπουλος Δημήτριος 
19.Αμπάρη Γεωργία
20.Κόγιος Ανδρέας

   ΑΠΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ
 1.Ουργαντζόγλου Απόστολος 

     2.Σαββίδης Γεώργιος
 3.Κετικίδης Ιωάννης
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     4. Μπογδάνης Μιχαήλ
     5. Παρούτογλου Νικόλαος
     6.Μπαγκή Αικατέρινη
   7.Θεοδωρίδης Αναστάσιος
ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

1. Ταρασίδης Γρηγόριος  – Δημοτικής Ενότητας Αριδαίας
2. Ουργαντζόγλου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Θηριόπετρας 

3. Μποτσφάρης Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας  Λουτρακίου
4. Γιουρούκη Μαρία- Τοπικής Κοινότητας Προμάχων
5. Παππάς Χρήστος – Τοπικής Κοινότητας Σαρακηνών
6. Μήντσης Νικόλαος- Τοπικής Κοινότητας Σωσάνδρας
7. Δέλλιος Δήμος- Τοπικής Κοινότητας Τσακώνων
8. Δημητρίου Μαρία- Τοπικής Κοινότητας Φιλώτειας

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ, είκοσι δύο  (22),
οι οποίοι προσκλήθηκαν  νόμιμα σύμφωνα με την παρ.8 του άρθρ. 67 του  Ν.3852/2010.
Στη  συνεδρίαση παραβρέθηκε η δημοτική υπάλληλος  Θεοδωρίδου Κ. Μεταμόρφη,  για την τήρηση των πρακτικών.

Το  μοναδικό  θέμα εκτός  ημερήσιας  διάταξης,  ομόφωνα  αποφασίστηκε  να  συζητηθεί  πριν  τα  θέματα ημερήσιας 
διάταξης.

Παρόντες στην συνεδρίαση ήταν και οι Ειδικοί Συνεργάτες του Δημάρχου, κ.  Μπελιοβάνης Πολυχρόνης και κα 
Χατζηπαντελιάδου Ειρήνη

Στην συνεδρίαση παρευρίσκονταν η  Δ/ντρια Τεχνικών Υπηρεσιών κα Παπαδοπούλου Σαπφώ.
Ο Πρόεδρος του Δ.Σ. ανέφερε πως οι απουσίες του κ.  Κετικίδη Ιωάννη, της κας Μπαγκή Αικατερίνης  και του κ. 

Μπογδάνη Μιχαήλ είναι δικαιολογημένες.
Πριν την ψήφιση του 1ου θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης αποχώρησαν από την συνεδρίαση οι κ.κ. Χουρσόγλου 

Χρήστος και Βέσκος Δημήτριος.
Η κα Ζιάκα-Βαλιανάτου Μ.Κ.  ήταν απούσα κατά την ψήφιση του 1ου θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης 
Πριν την ψήφιση του 1ου θέματος ημερήσιας διάταξης αποχώρησε από την συνεδρίαση ο κ. Μπάτσης Χρήστος
Στην συζήτηση του 5ου και 6ου θέματος ημερήσιας διάταξης απών ήταν ο κ. Δόντσος Χρήστος
Μετά την ψήφιση του 11ου θέματος ημερήσιας διάταξης αποχώρησε από την συνεδρίαση ο κ. Κόγιος Ανδρέας. 
Στη συζήτηση των θεμάτων 12ο και 13ο απούσα ήταν η κα Καλδερεμτζή Δέσποινα, η οποία αποχώρησε από την 

συνεδρίαση μετά την ψήφιση του 25ου θέματος ημερήσιας διάταξης.
Ο κ. Νικολαϊδης Κων/νος αποχώρησε από την συνεδρίαση κατά την συζήτηση του 22ου θέματος ημερήσιας διάταξης.
Ο κ.  Χατζηγιαννίδης Γεώργιος δήλωσε κώλυμα  συμμετοχής στην ψηφοφορία των 23ου -24ου & 25ου θεμάτων 

ημερήσιας διάταξης και απείχε από την συζήτηση και από την λήψη αποφάσεων αυτών.  
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου εισηγούμενος το 25ο θέμα ημερήσιας 

διάταξης, έδωσε τον λόγο στον Αντιδήμαρχο Κ. Γεωργίου Χρήστο, γιατί ο κ. Χατζηγιαννίδης Γεώργιος που ήταν ο εισηγητής 
δήλωσε κώλυμα για προσωπικούς λόγους, ο οποίος έθεσε υπόψη των μελών του Δ.Σ. τις με αρίθ. πρωτ. 18282/08-08-2017, 
εισηγήσεις  του Τμήματος  Κοινωνικής  Προστασίας  Παιδείας Πολιτισμού Αθλητισμού,  την οποία οι  Δημοτικοί  Σύμβουλοι 
έλαβαν γνώση και σε ηλεκτρονική μορφή και η οποία έχει ως εξής :

“  ΘΕΜΑ: Εισήγηση της υπ’ αριθ.  Πρωτ.  Αίτησης 16847  από 24/07/2017  του Συλλόγου «Α.Π.Ο.  ΑΛΜΩΠΟΣ 
ΑΡΙΔΑΙΑΣ» για χρήση του Δημοτικού Ανοιχτού Σταδίου Αριδαίας για τις προπονήσεις και για τους αγώνες του Συλλόγου τους 
και του γηπέδου Γ. Λαγούδης για την λειτουργία των ακαδημιών της ομάδας τους Κ9, Κ11, Κ13 και Κ15.

Με την υπ’ αριθ.  Αίτηση 16847  από 24/07/2017  που κατατέθηκε στον Δήμο Αλμωπίας από τον Σύλλογο Α.Π.Ο.  
ΑΛΜΩΠΟΣ ΑΡΙΔΑΙΑΣ ζητά την παραχώρηση για χρήση του Δημοτικού Ανοιχτού Σταδίου Αριδαίας για τις προπονήσεις και για 
τους αγώνες του Συλλόγου τους και του γηπέδου Γ. Λαγούδης για την λειτουργία των Ακαδημιών της ομάδας τους Κ9, Κ11, Κ13  
και Κ15. 
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Εισηγούμαστε την παραχώρηση των γηπέδων ποδοσφαίρου:  α)  Δημοτικό Ανοιχτό Στάδιο Αριδαίας,  β)  Γ.  Λαγούδης 
στον Α.Π.Ο. «ΑΛΜΩΠΟΣ ΑΡΙΔΑΙΑΣ» για την χρήση ως έδρα της διεξαγωγής των προπονήσεων και των αγώνων του Συλλόγου 
τους, καθώς και για την λειτουργία των Ακαδημιών της ομάδας τους, με τους παρακάτω όρους:

1. Η παραχώρηση ισχύει μέχρι ανάκλησης της απόφασης εάν παραστεί σοβαρός λόγος και ζητηθεί από τον Δήμο 
Αλμωπίας η παύση δραστηριότητας του συλλόγου.

2. Τα λειτουργικά έξοδα καθώς και τα έξοδα συντήρησης και καθαριότητας θα βαρύνουν το εν λόγω σωματείο.

3. Ο ανωτέρω σύλλογος είναι υποχρεωμένος, μετά την αποχώρηση του να παραδώσει τα γήπεδα στην κατάσταση που τα 
παρέλαβε.

4. Απαγορεύονται οι παρεμβάσεις στους συγκεκριμένους χώρους αν δεν προηγηθεί σύμφωνη γνώμη του Δημοτικού 
Συμβουλίου Αλμωπίας, μετά από εισήγηση της Τεχνικής Υπηρεσίας.

5. Οι μέρες και οι ώρες της χρήσης για όλους τους παραχωρούμενους χώρους ορίζονται από το Τμήμα Αθλητισμού του 
Δήμου Αλμωπίας.

6. Το σωματείο δεν επιτρέπεται να εισπράττει από τους αθλητές του οποιοδήποτε ποσό στο όνομα και για λογαριασμό του 
Δήμου Αλμωπίας για την χρήση ή με αιτιολογία της χρήσης, των συγκεκριμένων εγκαταστάσεων, οι οποίες παρέχονται 
στο Σωματείο.

7. Απαγορεύεται στο Σωματείο η παραχώρηση χρήσης των εγκαταστάσεων,  σε οποιοδήποτε τρίτο,  φυσικό ή νομικό 
πρόσωπο με ή χωρίς αντάλλαγμα και για οποιοδήποτε σκοπό.

8. Δεν υφίσταται κανένας περιορισμός στο δικαίωμα του Δήμου Αλμωπίας προς παραχώρηση,  με ή χωρίς αντάλλαγμα,  
των ιδίων (σε άλλες ώρες εκτός του προγράμματος) ή άλλων εγκαταστάσεων του προς οποιονδήποτε, φυσικό ή νομικό 
πρόσωπο,  για οποιοδήποτε χρήση και με όποιους όρους κρίνει ως αναγκαίους και σκόπιμους.  Υπεύθυνος για την 
τήρηση των παραπάνω όρων, καθώς και για την ασφάλεια των γηπέδων και ασφάλιση αυτών, ορίζεται ο πρόεδρος του 
συλλόγου.

Οποιαδήποτε τροποποίηση των όρων μπορεί να γίνει μόνο με απόφαση του Δ.Σ. Αλμωπίας. 
Επισημαίνεται ότι η δωρεάν παραχώρηση αθλητικών εγκαταστάσεων του Δήμου Αλμωπίας καθορίζεται βάση 

του κανονισμού Λειτουργίας Αθλητικών εγκαταστάσεων του Δήμου Αλμωπίας.
Παρακαλούμε το Δημοτικό Συμβούλιο για την ψήφιση.” 
Στην συνέχεια το λόγο πήραν οι Πρόεδροι των Συλλόγων οι οποίοι ανέφεραν τα εξής:

“ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΥ ΣΩΜΑΤΕΙΟΥ  ΑΛΜΩΠΟΥ ( κ .Κοτ ίδης )  :
Η  Αρ ιδα ία  έ χ ε ι  την  τύχη  με τά  από  20  χρόν ια ,  π έ ρσ ι  κα ι  φέ τος  ν α  έχ ε ι  μ ια  ομά δα  σ τη  Γ ’  ΕΘΝΙ ΚΗ.  
Εκπροσ ωπε ί τα ι  η  Αρ ιδα ία  σε  6 - 7  ν ομούς  εδ ώ  τρ ι γύρω,  δ ηλα δή  ε ί ν α ι  ε κπρόσωπος  μα ς  κα ι  π ρέπε ι  ν α  
το  καταλ άβουμε  όλο ι  κα ι  ν α  βοηθήσουμε  όλο ι  κ ι  ε γ ώ  γ ι ’  α υτό  μπήκα  χωρ ίς  καν έν α  προσ ωπικό  
όφ ελος  κα ι  ε ί μα στ ε  13  ερα σ ι τ έχν ες  παρά γον τ ε ς  που  προσ παθ ούμε  μ ε  όσ ο  επα γγ ελμ α τ ικό  τρόπο  ν α  
δ ιο ικήσουμε  μ ια  ομά δα  που  ν α  μας  εκπροσ ωπε ί  ε πάξ ια  σ τη  Γ ’  ΕΘΝΙΚΗ.

Ο  ΑΛΜΩΠΟΣ  ΑΡΙ ΔΑΙ ΑΣ  α υτή  τη  σ τ ι γ μή  βρ ίσ κετα ι  σ τ ι ς  100  κα λύ τ ερες  ομά δε ς  τη ς  Ελλ άδ ας  
κα ι  πα ίζ ε ι  μ έσα  στ ι ς  70  γ ιατ ί  φέ τος  α υξήθηκαν  ο ι  βάσε ι ς………. .θ έλω  να  πω  μ ε  α υτό  τον  τρόπο  ό τ ι  
ό τα ν  έρχε τα ι  ο  ε κπρόσωπος  α ς  π ούμ ε  του  ν ομού  Ημα θ ία ς ,  του  ν ομού  Φλωρίνης ,  του  ν ομού  
Γρεβε νών ,  του  ν ομού  Κα στορ ιάς ,  το  γήπ εδο  της  Αρ ιδα ία ς  θα  πρέ πε ι  ν α  έ χ ε ι  μ ια  καλή  ε ι κόνα  κα ι  η  
Αρ ιδ α ία  μ ια  κα λή  έξωθεν  ε ι κόνα ,  κατ ’  ε πέκ τασ η .

Θ έλω  να  πω  μ ε  α υτό  τον  τρόπο  ό τ ι  μ ι λώντα ς  ε με ί ς  με  γ ε ωπόν ο  φέ τος  κα ι  μη  θέ λον τα ς  ν α  
ε π ιβα ρύν ουμε  το  γήπ εδο  με  πολλ ές  προπονήσε ις  κα ι  α γώνε ς ,  κλ ε ίσα με  ό τ ι  δ εν  προπον ούμα σ τε  πλ έον  
σ το  γήπεδ ο  το  δημοτ ικό ,  προπ ονούμα στε  πλέ ον  σ το  γ ήπε δο  των  Τσά κων  έχουμ ε  ε το ιμά σε ι  ήδη  το  
γ ήπε δο  της  Ξιφ ιαν ής  αν  κά τ ι  μα ς  τ ύχε ι .  Συντηρούσα με  όλ ο  το  καλοκα ίρ ι  το  γήπεδ ο  του  Λ αγ ούδη . γ ια  
τ ι ς  ακα δημ ί ες  μ ας  ό ταν  χρε ια στ ε ί .

Θ έλω  να  πω  μ ’  αυ τό  τον  τρόπο  ό τ ι  δ ε ν  θ έλουμε  να  προπον ούμασ τε  σ το  με γάλ ο  γ ήπε δο  γ ια  να  
μην  το  ε π ιβαρύν ουμε ,  κα ι  δε  θέλ ουμε  βέβα ια  ν α  πα ί ξ ε ι  μ ια  άλλ η  ομά δα  ε ί τ ε  α υ τή  λέ γε τα ι  ΕΘΝΙΚΟΣ  
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ΑΡΙ ΔΑ ΙΑΣ  ε ί τ ε  όπως  λέ γε τα ι  . . σ το  μεγ άλο  γήπ εδο  γ ια  ν α  μην  επ ιβα ρυνθε ί ,  γ ια  να  του  δώσ ουμε  
α νά σες  κα ι  να  έ χ ε ι  μ ια  κα λύ τ ερη  ε ικόν α .

Ήδη  έχουμε  κάν ε ι  κά πο ιε ς  ε νέ ργε ι ε ς  γ ια  ν α  σπε ίρουμε  γκα ζόν ,  ν α  το  λ ιπά νουμε ,  όπ ως  βέβα ια  
α να φέρε τα ι  πα ντού  ό τ ι  α υτός  που  χρησ ιμοπο ι ε ί  το  γ ήπε δο  το  συντηρε ί  κ ι ’  όλ ας ,  εν νοε ί τα ι .  Και  θα  
θέ λα με  να  πούμε  με  α υ τό  τον  τρόπο  ό τ ι  α ν  μπε ι  κα ι  δεύ τ ε ρη  ομά δα  κα ι  πα ίζ ε ι  σ το  με γά λο  το  γήπεδ ο  
θα  ε π ιβα ρύνε τα ι  Κυρια κή  παρά  Κυρ ια κή  κα ι  α υτό  δ ε  θα  το  θ έλα με .

Σεβασ τή  θα  ε ίν α ι  κάθε  α πόφα ση  του  δημοτ ικού  σ υμβουλ ίου  αλ λά  νομ ίζ ω  το  ν α  προηγ ε ί τα ι  το  
θέ μα  του  ΕΘΝΙΚΟΥ,  δηλα δή  ν α  παρα χωρηθε ί  το  γ ήπε δο  στον  ΕΘΝΙΚΟ  κα ι  με τά  τ ι  ν α  πούμ ε  σ το  24 ;  
Ό τ ι  δ ε  θα  παρα χωρηθε ί  σ τον  ΑΛΜΩΠΟ;  το  ξέ ρουμε .  Υπά ρχε ι  ισ τορ ία  σ ’  αυ τό  το  γ ήπε δο ,  ο  
ΕΘΝΙ ΚΟΣ  δε ν  έ χ ε ι  πα ί ξ ε ι  σ ’  α υ τό  το  γήπεδ ο ,  αν  δε ν  κά νω  λάθος  έχ ε ι  πα ί ξ ε ι  μ ισή  χρον ιά .  Τώρα  
ήρθε  πρώτη  χρον ιά  ν α  πα ίξ ε ι  ο  ΕΘΝΙ ΚΟΣ  που  ο  ΑΛΜΩΠ ΟΣ  ε κπροσ ωπε ί τ α ι  σ τη  Γ ’  ΕΘΝΙΚΗ.  Ότα ν  
έ πα ι ξ ε  ο  ΕΘΝΙ ΚΟΣ δ εν  ήτα ν   ο  Αλ μωπ ος  σ την  Γ’  ΕΘΝΙΚΗ Γιώργο .  

Η  τοπ οθέτηση  μου  ε ίν α ι  α υτή ,  ό τ ι  μ ε τά  από  20  χρόν ια  έχουμε  ομάδ α  σ τη  Γ ’  ΕΘΝΙ ΚΗ  κα ι  
πρέ πε ι  να  έ χουμε  έν α  ωρα ίο  γήπε δο .  Αυτό .  Αν  πα ί ζε ι  ο  ΕΘΝΙΚΟΣ θα  επ ιβαρύνε ι . .”

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
“ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΕΘΝΙΚΟΥ (κ .  Παλ ίκογλου) :
Γε ια  σ ας  ε ίμα ι  ο  Παλ ίκογ λου  ο  Κώστας  ,  ε κπροσωπώ  τον  ΕΘΝΙΚΟ  ΑΡΙΔΑΙΑΣ  ε ίμ α ι  Πρόεδ ρος  του  
συλλόγ ου  τα  τ ελε υ τα ία  2  χρόν ια…….έ χουμε  ξ εκ ι νήσε ι  εδ ώ  κα ι  2  χρόν ια  την  ε παν αλ ε ι τουργ ία  του  
ΕΘΝΙ ΚΟΥ  ΑΡΙ ΔΑΙ ΑΣ  α πό  το  μηδ έν ,  έ χουμ ε  καταβά λλε ι  μ εγά λε ς  προσ πάθε ι ες  σα ν  σύλλογ ος  να  
βελ τ ιώσουμε  τ ι ς  συν θήκε ς  κα ι  τ ι ς  υποδομέ ς  σ τ ι ς  οπο ί ες  προπον ούντα ι  ο ι  α θλητ ές  μας  
ε ξασφ αλ ίζ οντα ς  κα ι  δημ ιουργώντα ς  έ να  α θλητ ικό  χώρο  με  δ ι κά  μα ς  έξοδ α  κα ι  με  ε νο ίκ ια  του  
συλλόγ ου  στο  χ ώρ ο  κα ι  με  παρε μβάσ ε ι ς  σε  χλοοτά πητα  κα ι  σε  α γων ιστ ι κούς  χώρ ους  κα ι  σ τα  
α ποδυτήρ ια .  

Αυτό  μας  έχ ε ι  φ έρε ι  μέ σα  σε  δύο  χρόν ια  να  έχουμε  αυ τή  τη  σ τ ι γμή  σ το  σύλλογ ο  μ ας  170  
α θλητ ές  τους  οπο ίους  έχουμε  κα τα θέσ ε ι  με  ον οματε π ώνυ μο  στο  δ ήμο .  Η  ζωή  ε ξε λ ίσσ ετα ι ,  η  ζωή  
προχωρά ε ι ,  δ ε ν  απ αγορε ύετα ι  σ ε  κα νέ να  σ ύλλογ ο  να  π ροοδ εύε ι  α υτό  κά νουμε  κ ι  ε με ί ς .  Υπά ρχουν  
α νά γκε ς  γ ια  σ τ έγ ασ η  του  συλλ όγου  μα ς ,  υπά ρχουν  α νά γκες  γ ια  χώρ ο ,  υπάρχουν  α νά γκες  γ ια  έδ ρα  του  
συλλόγ ου .

Ε ίμα στ ε  έ να ς  σύλλογ ος  ο  οπο ίος  προσπ αθε ί  ν α  δημ ιουργε ί  κα ι  το  αποδ ε ικνύουμε  με  τ ι ς  
ε γκα τα στά σε ις  που  έχουμ ε  δημ ιουργ ήσ ε ι ,  ζη τήσα με  το  χώρο  του  παρα πο τά μ ιου  γηπέδ ου  να  τον  
χρησ ιμοπο ιούμε  ως  έδ ρα .  Αυτός  ο  χώρο ς  αν έκα θεν  ήτα ν  έδρα  του  ΕΘΝΙΚΟΥ  κα ι  ε γώ  ότα ν  έ πα ι ζ α  
μπ άλα .  ε κε ί  έ πα ι ζ α ,  σ τον  ΕΘΝΙΚΟ,  σ ’  εκε ί ν ο  το  γ ήπε δο .  

Ζη τάω  να  παρα χωρηθ ε ί  έ χοντα ς  12  τμήμ ατα  σ ε  λ ε ι τουργ ία  κα ι ,  βέβα ια  δ εν  μας  κα λύπτ ε ι  έ να  
γ ήπε δο  θέλ οντας  ν α  βά λουμε  τα  3  τμήματα  μας  τα  μεγ αλύ τ ε ρα  –  το  α νδ ρ ικό ,  το  πα ιδ ικό  κα ι  το  
προπα ιδ ικό  –  σ ’  ε κε ί νο  το  χώρο .

Ξέρουμε  πολύ  κα λά  ό τ ι  σ ’  εκε ί νο  το  χώρο  λε ι τουργ ούσ αν  μέ χρ ι  τώρα  ο ι  ακα δημ ί ες  του  
Αλ μωπ ού  κα ι  μόν ο  α υ τέ ς ,  χωρ ί ς  ν α  γ ίν ε τα ι  αγ ών α ς  π ρωταθλ ήμ ατος  α πό  κα μ ία  ομά δα  κα ι  χωρ ί ς  ν α  
χρησ ιμοπο ι ε ί τα ι  το  γ ήπε δο  γ ια  χρήση  σε  αγ ώνε ς  πρωταθλ ήμα τος  α πό  κα μ ία  ομάδ α .  Έως  ό του  το  
πα ράτησε  ο  ΕΘΝΙΚΟΣ  κα ι  δ εν  κατ έβα ιν ε  σ τα  πρωταθλ ήμα τα ,  που  κατ έβα ιν ε  επ ί  σε ι ρά  ε τών  σ ’  
ε κε ί νο  το  γήπε δο  δεν  χρησ ιμοπο ιήθηκε  από  καμ ία  ά λλη  ομ άδ α ,  καμ ία  ποδ οσφ αιρ ική  σ εζ όν  γ ια  έ δρα .

Το  γήπεδ ο  α υ τό  πα ρατηρούμ ε  όλο ι  όσο ι  ζ ούμε  ε δώ  ότ ι  εδ ώ  κα ι  χρόν ια  ε ί να ι  παρα τημέ νο .  
Ε ί να ι  σε  πολύ  κα κή  κα τάσ τα ση  ε ί να ι  πα ρατημ έ νος  γ εν ικά  ο  χώρ ος  εκε ί  κα ι  ο  αγ ων ισ τ ι κός  κα ι  ο  
πε ρ ιβά λλον  χώρο ς  του  γηπέδ ου .

Κάνα με  μ ία  πρότα ση  στο  δ ήμο  α νε π ίσημα  ν α  μα ς  παρα χωρηθε ί  γ ια  χρήση  ο  χώρ ος  κα ι  να  
βελ τ ιώσουμε  τ ι ς  ε γκα ταστά σ ε ι ς  του ,  ν α  βε λ τ ιώσ ουμ ε  τ ι ς  συνθήκες  του  χ ώρ ου  να  μπορούν  ν α  το  
χρησ ιμοπο ιούν  κα ι  ο ι  πολ ί τ ε ς . . .  

Αυ τό  γ ια  να  γ ί ν ε ι  κα ταλα βαίνε τ ε  πολύ  κα λά  ό τ ι  πρέ πε ι  το  πρόγρα μμα  κα ι  η  χρήσ η  του  
γ ηπέ δου  ν α  την  έ χ ε ι  ο  ΕΘΝΙ ΚΟΣ.  Δεν  γ ίν ε τα ι  ο  ΕΘΝΙΚΟΣ  ν α  παρε μβαίνε ι  μ ε  δ ι κά  του  έξοδ α  σ αν  
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σύλλογ ος  ν α  α να βα θμ ίσε ι  έν α  γήπεδ ο  που  ε ί να ι  ούτως  ή  άλλ ως  η  έ δρα  του  κα ι  τη  χρήση  να  την  έχ ε ι  
ά λλο  σ ωμα τε ίο .

Εφ  όσ ον  ο  ΑΛΜΩ ΠΟΣ  α ρνήθηκε  ν α  α ποσυρθε ί  με  τ ι ς  α καδ ημ ίε ς  του  κα ι  μόνο  α πό  ε κε ί νο  το  
γ ήπε δο  χωρ ί ς  να  χρησ ιμ οπο ιε ί τα ι  ως  έ δρα  γ ια  καμ ία  ομάδ α  ού τ ε  γ ια  τον  ΑΛΜΩΠΟ  ούτ ε  γ ια  τον  
ΠΑΝΑΛΜΩΠΙ ΑΚΟ  που  μάλ ιστα  η  α ί τηση  του  ΠΑΝΑΛΜΩΠΙ ΑΚΟ Υ  που  έχ ε ι  κάν ε ι . .  . ο  
ΠΑΝΑΛΜΩΠΙ ΑΚΟΣ δε  θα  κατ έβε ι  σ τα  πρωταθ λήμ α τα  κα ι  α υ τόμα τα  απορρ ίπ τ ε τα ι ,  οπότ ε  ε ί να ι  άκυρη  
ήδη  η  α ί τηση  γ ια  τον  ΠΑΝΑΛΜΩΠΙ ΑΚΟ δε ν  το  χρησ ιμοπο ίησε  ποτ έ  ο  ΑΛΜΩΠΟΣ  εκε ίν ο  το  γήπεδ ο  
σ αν  έδρα  μ ε  τον  …. . ε ί τ ε  με  τον  ΑΛΜΩΠ Ο.

Εμ ε ί ς  ζ ητά με  κα ι  δ ι κα ιούμ αστε  νομ ί ζω  σ αν  ΕΘΝΙΚΟΣ  ΑΡΙΔΑΙΑ Σ  μ ία  έ δρα  στην  πόλη .  
Αυτή  ή τα ν  η  έ δρα  μα ς  πά ντα  αυ τή  την  έ δρα  ζη τάμε ,  από  την  σ τ ι γμή  που  δ εν  μ πορούμε  να  την  έχουμε  
γ ια τ ί  πρέπε ι  να  κλε ίσε ι  ο  ΑΛΜΩΠΟΣ  επε ιδ ή  το  χρησ ιμ οπο ιε ί  σ τ ι ς  ακα δημ ί ες  ε με ί ς  δ ι κα ιούμα στε  κα ι  
κά νουμε  χρήση  του  δ ικα ιώ ματ ος  μα ς  ν α  κάν ουμε  τους  α γών ες  σ το  ε θν ικό  στάδ ιο  της  Αρ ιδ α ία ς .  Αυ τή  
ε ίν α ι  η  πρόταση .”

Ακολούθησε  αναλυτική  διαλογική  συζήτηση  με  τοποθετήσεις  και  το  λόγο  πήραν  οι  κ.κ.  Σωτηριάδης  Συμεών 
(Πρόεδρος  Δημοτικού  Συμβουλίου),  Κοτίδης  Παναγιώτης  (Πρόεδρος  Α.Π.Ο.  ΑΛΜΩΠΟΣ  ΑΡΙΔΑΙΑΣ),  Παλίκογλου 
Κωνσταντίνος  (Πρόεδρος  ΕΝΙΚΟΥ  ΑΡΙΔΑΙΑΣ),  Χατζηγιαννίδης  Χρήστος  (  Γενικός  Διευθυντής  Α.Π.Ο.  ΑΛΜΩΠΟΣ 
ΑΡΙΔΑΙΑΣ ),  Ιωαννίδης  Ιωάννης  (Δημοτικός  Σύμβουλος),  Ασβεστόπουλος  Δημήτριος  (Δημοτικός  Σύμβουλος),  Αμπάρη 
Γεωργία  (Δημοτική  Σύμβουλος),  Χατζηγιαννίδης  Γεώργιος  (Δημοτικός  Σύμβουλος),  Δόντσος  Χρήστος  (Δημοτικός 
Σύμβουλος), Πασόης Δημήτριος (Δημοτικός Σύμβουλος), Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος (Δημοτικός Σύμβουλος), Τσιμτσιρίδης 
Γεώργιος  (Δημοτικός  Σύμβουλος),  οι  οποίοι  εξέφρασαν  τις  απόψεις  τους,  έθεσαν  τις  ερωτήσεις  τους  σύμφωνα  με  τα 
μαγνητοφωνημένα πρακτικά της ν.15/2017 συνεδρίασης.    

Μεταξύ άλλων η κ. Αμπάρη Γεωργία και ο κ Ασβεστόπουλος Δημήτριος τοποθετήθηκαν ως εξής:
“Κα  ΑΜΠΑΡΗ:    δ ιαβάζ οντα ς  αυ τ ές  τ ι ς  τ ρ ε ι ς  ε ι σηγ ήσε ις  ….ο ι  οπο ί ες  χα ρακτηρ ί ζ οντα ι  να  ψ ηφιστούν  
θε τ ικά ,  η  ε ι σήγησ η  α πό  αυ τόν  που  το  προτ ε ί νε ι  ε ί να ι  θ ε τ ι κή .Κα ι  υπά ρχε ι  μ ια  αν τ ιπα ράθε ση ,δλ δ  δεν  
θα  βρούμε  γ ια  κα νέ να  λύση  κα ι  α πό  την  άλ λη   ό τα ν  δ εν  μπορ ούν  ο ι  δ ύο  ομ άδ ες  να  βρουν  λύση  πά ε ι  
το  θέ μα  σ την  αρμόδ ια  υπηρε σ ία  α θλητ ισμού  του  δ ήμ ου  που  εκε ί  π έρα  ο  Αν τ ι δ ήμα ρχος  λ όγω  
προσ ωπικού  θέμα τος  κωλύε τα ι  να  αποφ ασίσ ε ι  δ λδ  μπα ίνουμ ε  σε  έν α  φα ύλ ο  κύκλο  γ ι ’  α υ τό  πρέπε ι  ν α  
δ ούμε  κάτ ι  άλ λο  σήμ ερα .  Γ ιατ ί  α ν  πούμε  23 ,2 4 ,2 5  ψηφ ίζ ουμε  θε τ ι κά ,  τα  πα ιδ ιά  δ ε  θα  βρουν  λύση .  
Κακώς  ήρθα ν  σήμε ρα  ε δώ  κα κώς  πε ρ ιμέν ουν  . . . .”
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
 “Κος  ΑΣΒΕΣΤΟ ΠΟΥΛΟΣ:    Νομί ζω  ο ι  ομάδ ες  συμφ ών ησ αν ,  τώρα  δε ν  ξ έ ρω. . . . . . ό τ ι  ε ί χατ ε  μέ χρ ι  
τώρα  συμβουλεύω  στα  δύο  δ ιο ικη τ ικά  συμβούλ ια  να  το  ξ εχά σε τ ε .  Τ ι  κά να τε  πο ιος  πότ ισ ε  πο ιος  δ εν  
πότ ισε  (μη  καταλ ηπτ έ ς  λ έξ ε ι ς )  α φού  ο  έ νας  σύλλογ ος  θέλ ε ι  ν α  δ ηλ ώσε ι  έδ ρα  κα ι  φυσ ικά  να  
δ ιαχε ιρ ί ζον τα ι  κα ι  το  γήπεδ ο  κα ι  να  έχ ε ι  κα ι   τα  πα ιδ ιά  το  π ρωι  κα ι  το  α πόγε υμα  κ τλπ  που  ε ί να ι  το  
πρόβλημα  δ ηλα δή ;  ο  έ νας  θα  πά ρε ι  το  ένα  γήπ εδο ,  ο  άλλ ος  το  άλ λο .  . . . το  μ όνο  μου  ερώ τημα  ε ίν α ι  
ε σε ί ς  θα  μ πορούσατε  να  λε ι τουργ ήσε τ ε  με  το  μ εγά λο  γήπε δο;  (Πα ράλλ ηλε ς  ομ ι λ ί ε ς ) …α πό  εκε ί  κα ι  
π έ ρα  στον  χώρ ο  των  ακα δημ ιών  έ τσ ι  κ ι  αλλ ιώς  δε ν  λύνε τε  με  το  γήπεδ ο  του  Λ ΑΓΟΥΔΗ  πρέπ ε ι  ν α  
βρεθούν  κα ι  ά λλο ι  χ ώρο ι ,  ά ρα  λο ιπόν  επ ι λύε τα ι  ο  ΕΘΝΙΚΟΣ  με  το  γήπεδ ο  που  έχ ε ι  κα ι  το  χώρο  π ου  
έ χ ε ι ,  δ εν  νομ ί ζ ω  ότ ι  ε ί να ι  ι δ ια ί τ ε ρης  σημ ασ ία ς  το  γήπεδ ο  να  μ ην  πλησ ιάζ ε ι  κα νε ίς  σ το  χ ώρ ο  του  
χλ οοτά πητα  κα ι  να  π λησ ιάζ ουν  μόνο  κάθ ε  15  γ ια  ένα  αγ ώνα .  . . . .Δ ίν ε τα ι  κα ι  η  δ υνατότη τα  κα ι  σε  
ά λλο  γήπεδ ο  Ξ ιφια νής  γ ια  πα ράδ ε ι γμ α  ,  Π ιπερ ιά ς  Υδρα ία ς  . . .”

και  κατέληξε  λέγοντας  ότ ι  ο ι  προτάσε ι ς  ε ί να ι  ασαφε ί ς .      
Κατόπιν ο Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά.
Το Δ.Σ. Λαμβάνοντας υπόψη:

           1. την αριθμ.πρωτ. 18282/08-08-2017,  εισήγηση του Τμήματος Κοινωνικής Προστασίας Παιδείας Πολιτισμού Αθλητισμού.
           2. τις διατάξεις του Ν.3463/2006 και του Ν. 3852/2010 και 
           3.  την αναλυτική διαλογική συζήτηση έτσι όπως καταγράφηκε στα μαγνητοφωνημένα πρακτικά της ν.15/2017 συνεδρίασης,
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Α  π  οφασίζει κατά πλειοψηφία   
(12 ψήφους Υπέρ)

         Εγκρίνει την παραχώρηση των γηπέδων ποδοσφαίρου:  α)  Δημοτικό Ανοιχτό Στάδιο Αριδαίας,  β)  Γ.  Λαγούδης στον 
Α.Π.Ο. «ΑΛΜΩΠΟΣ ΑΡΙΔΑΙΑΣ» για την χρήση ως έδρα της διεξαγωγής των προπονήσεων και των αγώνων του Συλλόγου 
τους, καθώς και για την λειτουργία των Ακαδημιών της ομάδας τους, με τους παρακάτω όρους:

1. Η παραχώρηση ισχύει μέχρι ανάκλησης της απόφασης εάν παραστεί σοβαρός λόγος και ζητηθεί από τον Δήμο 
Αλμωπίας η παύση δραστηριότητας του συλλόγου.

2. Τα λειτουργικά έξοδα καθώς και τα έξοδα συντήρησης και καθαριότητας θα βαρύνουν το εν λόγω σωματείο.

3. Ο ανωτέρω σύλλογος είναι υποχρεωμένος, μετά την αποχώρηση του να παραδώσει τα γήπεδα στην κατάσταση που τα 
παρέλαβε.

4. Απαγορεύονται οι παρεμβάσεις στους συγκεκριμένους χώρους αν δεν προηγηθεί σύμφωνη γνώμη του Δημοτικού 
Συμβουλίου Αλμωπίας, μετά από εισήγηση της Τεχνικής Υπηρεσίας.

5. Οι μέρες και οι ώρες της χρήσης για όλους τους παραχωρούμενους χώρους ορίζονται από το Τμήμα Αθλητισμού του 
Δήμου Αλμωπίας.

6. Το σωματείο δεν επιτρέπεται να εισπράττει από τους αθλητές του οποιοδήποτε ποσό στο όνομα και για λογαριασμό 
του Δήμου Αλμωπίας για την χρήση ή με αιτιολογία της χρήσης,  των συγκεκριμένων εγκαταστάσεων,  οι οποίες 
παρέχονται στο Σωματείο.

7. Απαγορεύεται στο Σωματείο η παραχώρηση χρήσης των εγκαταστάσεων,  σε οποιοδήποτε τρίτο,  φυσικό ή νομικό 
πρόσωπο με ή χωρίς αντάλλαγμα και για οποιοδήποτε σκοπό.

8. Δεν υφίσταται κανένας περιορισμός στο δικαίωμα του Δήμου Αλμωπίας προς παραχώρηση, με ή χωρίς αντάλλαγμα, 
των ιδίων (σε άλλες ώρες εκτός του προγράμματος)  ή άλλων εγκαταστάσεων του προς οποιονδήποτε,  φυσικό ή 
νομικό πρόσωπο, για οποιοδήποτε χρήση και με όποιους όρους κρίνει ως αναγκαίους και σκόπιμους. Υπεύθυνος για 
την τήρηση των παραπάνω όρων, καθώς και για την ασφάλεια των γηπέδων και ασφάλιση αυτών, ορίζεται ο πρόεδρος 
του συλλόγου.

Οποιαδήποτε τροποποίηση των όρων μπορεί να γίνει μόνο με απόφαση του Δ.Σ. Αλμωπίας. 
Επισημαίνεται ότι η δωρεάν παραχώρηση αθλητικών εγκαταστάσεων του Δήμου Αλμωπίας καθορίζεται βάση του 

κανονισμού Λειτουργίας Αθλητικών εγκαταστάσεων του Δήμου Αλμωπίας.
• Λευκό ψήφισαν ο κ. Ασβεστόπουλος Γεώργιος και η κα Αμπάρη Γεωργία

Η παρούσα απόφαση έλαβε  αριθμό   196/2017
………………………………………………………………………………………………………………………………
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται ως εξής:

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ   
  (υπογραφή)   

Ακριβές Απόσπασμα
Αριδαία  30-8-2017

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

  ΣΩΤΗΡΙΑΔΗΣ ΣΥΜΕΩΝ

ΤΑ   ΜΕΛΗ
 (υπογραφές)

6

ΑΔΑ: 612ΩΩΨΩ-ΩΑ8


		2017-11-29T11:26:51+0200
	Athens




